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Abstract (en)
The tank has a gastight nozzle (8) for filling and emptying it, which is arranged on its upper side. A gastight straight filling pipe (4) projects from it,
into the tank. The lower end of the pipe is rigidly connected to an internal diffuser (6) and a discharge opening. The cone angle (18) of the diffuser
may range from 90 to 120 degrees. The filling and emptying equipment may be arranged on a top flange of the tank, and may be central with
respect to the length of tank. There may also be a depression in the base of the tank, below the filling pipe.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Tank mit oben angeordneter Befüll- und Entleereinrichtung, vorzugsweise für Kesselwagen, dadurch gekennzeichnet,
daß ein Füllrohr (4) gasdicht mit einem oben angeordneten, gasdichten Befüll- und Entleerstutzen (8) in den Tank ragt und sich am unteren Ende
des Füllrohres (4) ein Diffusor (6) und Rohraustrittsöffnungen (7) befindet. Weiterhin ist am Tank mindestens eine Vorrichtung zur Be- und Entlüftung
angeordnet. Mit der erfindungsgemäßen Vorrichtung sind Tanks von Kesselwagen nachrüstbar. <IMAGE>
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